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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 

Vergadering van 13 februari 2024
Beleid en Uitvoering - Openbare ruimte

18 2024_B&W_00084 Beantwoording raadsvragen VVD, verkeers- en 
parkeersituatie School B Steenwijk 

Samenstelling:

Aanwezig:
J.H. Bats, burgemeester en voorzitter; M. Smit, wethouder; T. Jongman, wethouder; B. Harmsma, 
wethouder; M. Scheringa, wethouder; M.W. de Graaf, gemeentesecretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De VVD-fractie heeft vragen gesteld over de verkeers- en parkeersituatie bij school B te Steenwijk. 

Vervolg
1. Bent u op de hoogte van de problemen die School B maar ook de buurt ervaart met betrekking tot 
de gevaarlijke verkeerssituatie en de parkeerproblematiek. 

We zijn op de hoogte van het feit dat school B en omwonenden aandacht vragen voor de 
verkeerssituatie. Hierover vindt overleg plaats met school B.  

2. Bent u het met ons, de school en de buurt van mening dat dit een gevaarlijke en onwenselijke 
situatie is? 

Op dit moment is er geen sprake van een verkeersonveilige verkeerssituatie die onmiddellijk 
aangepakt zou moeten worden.  

Hoewel er regelmatig sprake is van een drukke verkeer- en parkeersituatie, tijdens het halen en 
brengen, zijn er vanaf de opening van de school door de politie geen ongevallen 
geregistreerd.  Ondanks dat soms vertraging geeft voor de doorstroming, heeft het nog niet geleid tot 
incidenten.  

De locatie wordt regelmatig meegenomen in surveillancerondes, we blijven de situatie nauwlettend in 
de gaten houden. 

3. Bent u bereid om de gesprekken met de schoolleiding en de buurt te hervatten en gezamenlijk te 
werken aan een duurzame oplossing?  
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Uiteraard zijn wij altijd bereid om verder in overleg te gaan over de verkeerssituatie. Daarbij willen we 
graag afspraken maken over verkeersgedrag en aanvullend kijken naar de haalbaarheid van de ideeën 
van de school met betrekking tot de infrastructuur.   

4. De schoolleiding heeft in de gesprekken enkele oplossingsrichtingen aangedragen. Zijn deze bij u 
bekend en kunt u daarover inhoudelijk al iets delen?  

Er zijn een aantal ideeën geopperd met betrekking tot de aanpassing van infrastructuur.  Denk daarbij 
aan het: 

• wijzigen van een voetpad achter de school langs tot fietspad 

• verplaatsen/verhogen van de voetgangersoversteekplaats  

• gebruik van de openbare parkeerplaats bij het voormalige kantoor van het waterschap aan de 
Capellekade 

Deze ideeën moeten we nog verder uitwerken, om vervolgens met de school en omwonenden te 
bespreken. Dit willen we voor de zomer doen. 

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen over de verkeers- en parkeersituatie school B vast.

Bijlagen
1. 20240123 - Schriftelijke vragen VVD - Verkeers- en parkeerproblematiek School B 

Steenwijk.pdf



Aan:  college B&W Steenwijkerland    
 
Onderwerp:  Schriftelijke vragen aan het college conform artikel 37 van Het 

Reglement van Orde over verkeers- en parkeerproblematiek  
School B te Steenwijk 

 
Steenwijk 21 januari 2021 
 
Geacht college te Steenwijkerland, 
 
School B te Steenwijk groeit. Aankomend jaar verwacht de schoolleiding het maximaal aantal 
leerlingen van 360 te behalen. Dit zal waarschijnlijk tot nog meer verkeersproblemen zorgen dan nu 
al het geval is. Hierover zijn al eerder gesprekken gevoerd tussen de gemeente en de schoolleiding. 
Echter is het laatste gesprek hierover al enige tijd geleden, naar verluid omdat er o.a. onderbezetting 
is op het gemeentehuis. En is in de situatie nog geen verbetering gekomen. 

De problemen omvatten onder andere: onveilige oversteekplaatsen wat tot gevaarlijke 
situaties leidt voor wandelende en fietsende kinderen, onvoldoende parkeergelegenheid, 
doorstroming wat tot opstopping op een belangrijke doorgaande weg leidt. De situatie heeft ook al 
daadwerkelijk tot ongelukken geleidt. 
 
Vandaar de volgende vragen: 

- Bent u op de hoogte van de problemen die School B maar ook de buurt ervaart met 
betrekking tot de gevaarlijke verkeerssituatie en de parkeerproblematiek. 

- Bent u samen met ons, de school en de buurt van mening dat dit een gevaarlijke en 
onwenselijke situatie is? 

- Bent u bereid om de gesprekken met de schoolleiding en de buurt te hervatten en 
gezamenlijk te werken aan een duurzame oplossing? 

- De schoolleiding heeft in de gesprekken enkele oplossingsrichtingen aangedragen. Zijn deze 
bij u bekend en kunt u daarover inhoudelijks al iets delen? 

Wij zien uit naar uw reactie. Dat kinderen veilig naar school kunnen gaan heeft voor ons een hoge 
prioriteit. Wij hopen dan ook dat dit probleem spoedig kan worden opgelost. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens fractie VVD Steenwijkerland, 
 
Mans Loman 
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